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  - Ovo mi je premijerni odlazak na Eks Ju rok festival, do sada nisam bio. Radujem se odlasku,
posebno zato što me tamo vodi devojka, zbog koje najviše i idem, kao i zbog novog iskustva i
dobrog provoda naravno.  
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